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§ 5   

Utegym i Lindeparken- svar på medborgarförslag 

Beslut 

Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på 

medborgarförslag. 

 

 
 

Ärendet 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att anlägga 

ett utegym i Lindeparken i Enskede Gård.    

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 19 december 2013. 

Dnr 1.2.4.-710/2013 

 
 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde framställda förslag till beslut mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 

 
Yrkanden 

Ledamöterna Eva Solberg m.fl.(M), Lena Kling (FP) yrkade bifall till 

förvaltningens förslag. 

Vice ordföranden Rosa Lundmark (V), med biträde av ledamoten 

Parvin Araghi m.fl. (S), yrkade bifall till eget förslag till beslut. 

Ledamoten Åsa Öckerman m.fl.(MP) yrkade bifall till eget förslag till 

beslut. 

 
 

Reservation 

Vice ordföranden Rosa Lundmark (V), ledamöterna Parvin Araghi, 

Jimmy Lindgren, tjänstgörande ersättaren Kristina Öberg alla (S), 

reserverade sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget; 

”Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att utreda 

lokalisering, omfattning och kostnad för ett utegym i Lindeparken och 

återkomma till nämnden med dessa uppgifter. 

 

Det är långt till utegym från Enskede, visar förvaltningens analys. Att 

man skissar på ännu en plats med uteredskap i Årsta samtidigt som 

man avvisar ett utegym i Lindeparken har vi svårt  

att se logiken i. Medborgarförslaget om utegym är både bra och 
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intressant. I ett första steg behöver bland annat storlek och kostnader 

bli utredda.” 

 
 Reservation 

Ledamöterna Åsa Öckerman, Sarah Johansson båda (MP) reserverade 

sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget; 

”1. Att medborgarförslaget tillstyrks i sin helhet. 

2. Att förvaltningen utreder när i tid, med hänsyn till planerade 

nybyggnationer och ekonomiska förutsättningar, ett utegym kan 

anläggas i Lindeparken.  

3. Att därutöver anföra: 

Miljöpartiet uppfattar medborgarförslaget som väl genomtänkt och 

realistiskt. Dessutom är möjligheten att komma med 

medborgarförslag, och att få gehör för sina idéer, i sig något viktigt att 

värna om. Även om alla förslag inte går att genomföra så skulle fler 

förslag kunna tillstyrkas med ett längre tidsperspektiv. Lindeparken är 

kanske inte den mest prioriterade platsen för ett utegym under 2014, 

men med hänsyn till en ökande befolkning och nybyggen i 

närområdet, bör det åtminstone inom några år finnas tillräckligt 

befolkningsunderlag för ett utegym i området. Lämplig tidpunkt för 

anläggandet bör därför utredas av förvaltningen i samarbete med 

stadsbyggnadskontoret.”     

    

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


